

Referat styremøte Geilo Kjøre og rideklubb 25/11-19

Registrere fremmøte

Jarl Rune, Elin, Merete, Åse og Lollo var tilstede.

Giljar, Anders, Jan og Maiken har meldt frafall.

Valg av person som sammen med styreleder skal medundertegne protokollen

Åse

Status rideskole?

starter kurs etter jul. Januar er en kald måned, knøttene bør kanskje vente til det blir litt mindre kaldt. Stor pågang på voksen kurs. Vi har måttet si nei til nye elever som ønsket å begynne midt i terminen. Forhåpentligvis så vil de være med på de kursene som begynner til våren.

Plan etter nyttår?

Instruktører?

Karoline, Helene. Vi er heldig som har instruktør som stiller opp når det er frafall. Fra våren så flytter kanskje Johanne Sausgard tilbake til Geilo og kan jobbe som instruktør.. Håper Anne-Kristin fortsetter.

Voltige – Helene har hatt kurs i høst.

Status hester, helse , drift.

Det er mange som stiller på stevne og kan vise til gode resultater. Dette må vi få delt på Facebook og Instagram. Merete sjekker med Nora hvem som har ansvar for dette. Viktig at alle blir nevnt som stiller på stevne. Sofie har hatt ansvar for oppdatering av FB og Instagram, Nora og hun blir enige om hvem som gjør hva.

Facebook siden linkes automatisk mot hjemmesiden.

Det er viktig å få vist frem at vi er en aktiv klubb med aktive utøvere. Vi bør sjekke med Hallingdølen for å få en kontaktperson som vi kan sende resultater til. Det hadde vært fint og få invitert Hallingdølen til oss når det er sprangtrening.

Årshjul 2019

Årshjulet blir oppdatert av Maiken.

Forslagsvis så sender Maiken til oss hva hun har lagt inn i årshjulet, så kan vi komplettere med det vi mener mangler. Blant annet må vi få inn i årshjulet at det er kjørkurs, julebod i sentrum.

Oppstallørenes møte på høst og vår skal inn i årshjulet. En representant fra styret skal delta på disse.

Diskusjon rundt stalleie og avslag av leien.

Lollo lager et forslag på priser / motregning av arbeid, dette skal godkjennes av styret.

Det må finnes tydelige retningslinjer på søknad om stallplass i GRKK. Dette bør inn i vedtektene med en egen paragraf sammen med forklaring på hvor mye avslag arbeid i stallen gir på leie. Dette må godkjennes på årsmøtet i mars 2020.

I dag er det krav om at man må være medlem i klubben, og det er et «køsystem», den som spurt først får plass. Hesten må fungere sammen med de andre hestene.

Søknad blir behandlet av styret.

Styret foreslår at dette står på hjemmesiden.

Økonomi oppdatering hittil 2019

Ligger litt under iht budsjett. Det er færre som har hest på for, hestene er opptatt så det blir ikke så mye riding på de som vil ha hest på for.

Styret må tenke alternativ og se fremover økonomisk. Styreleder kom med innspill på styrets ansvar for å drive en velfungerende klubb.

Hva for visjon har vi videre? Skal vi fortsette drift som i dag? Skal vi prøve å utvide i fremtiden?

Her diskuterte vi en del hvordan vi ser klubben om noen år. Styret er enig om at vi har en klubb som fungerer godt, og at det er et godt miljø i klubben. Det er styrets ansvar at vi har en langsiktig plan på hvordan vi forvalter klubbens midler og tilganger, for å få best mulig avkastning på sikt.

Styret må prøve å finne en person som har pågangsmot og ønsker og ta jobben i forhold til søknadsprosesser til f eks spillemidler, stiftelser mm.

Elin sender medlemsliste til oss så vi kan se om det finnes noen som kan passe til det.

Grasrotandelen – her har alle et ansvar og verve tippere.

Det bør undersøkes om det finnes muligheter for å få støtte i forhold til psykisk helse og Fjellstø.

Sponsor, ta kontakt med de som har skilter i hallen og spørre om de fortsatt vil ha skilter der.

Vi burde få sponsing på hengeren.

Sende sponsorbrev til dem og andre. Spond, dette bør vi få til så fort som mulig. Merete sjekker ut om Spond.

Klubbhus?

Det er ikke holdbart som det er i dag. Det MÅ bli bedre rutiner i forhold til hygiene og rot. En fra styret kan være med på neste møte.

Strukturere opp i brakke med knagger og oppbevaring på soffarommet. Ev bruke ekstrakjøkkenet til garderobe.

Oppdatere dokumentflyt på hjemmesiden.

Guro oppdaterer. Åse sender referat vedr 2019 til henne så hun får lagt dem ut. Guro tar kontakt med Anne Kristin for å få pålogging.

Status rapport Mattilsynet? Prosjekt drenering bak stall.

Arbeidet bak hallen ser bra ut. Har ikke fått regningen ennå fra Dybsjord eller spylingen av rørene.

Fliscontaineren står bare midlertidig, den må flyttes på til våren.

Brannalarm?

Her har Anders en plan.

Styret får ikke fullrost Anders innsats, han har gjort en fenomenal jobb. Vi er heldige som har en så engasjert og konstruktiv, og veldig løsningsorientert person i klubben. Tusen takk til Anders og ikke minst til Hallingplast for deres bidrag med rør til klubben.

Anders har sendt styret forskjellige bra løsninger på uteområdet, vaskespilt og isolatboks.

Et forslag er at vi lager vaskespilt i Strauss sin boks.

Her er det viktig at styret tenker langsiktig og har en god plan for hvordan vi vil at stallen skal se ut i fremtiden. I tillegg så må vi sikre oss at vi har god nok økonomi før vi går i gang med et stort prosjekt. Vi kan høre med Anders Tørrisplass om han kan være behjelpelig med å prosjektere og budsjettere. Vi ønsker at dette blir gjort til før jul så vi kan diskutere dette på neste møte.

Styret er enig om at det til enhver tid skal være en buffer i banken for uforutsatte utgifter.

Merete sjekker med Øyo-fabrikken om vi kan få en midlertidig løsning på isolatboks og vaskespilt hos dem.

Alle sjekker med sine kontakter om det finnes en mulighet å låne isolatboks som en midlertidig løsning frem til vi får til en permanent løsning.

Luftehage - Giljar har en plan på dette. Her må vi få til noe så fort som mulig.

Lufting bør inn på salrommet/doen for å unngå fukt på rommet.

Fremdriftsplan avvikrapport?

Jarl Rune har søkt om at drive hestesenter.

Anders har en plan for brannvarsling.

Vi føler at vi har en god dialog med Mattilsynet og får svar på våre henvendelser.

Retningslinjer for ryttervekt i GRKK (innkommet forslag til vedtak)

Dette tar vi opp på neste møte.

Aktivitetsgruppa?

Maiken og Lene Kristin har god kontroll på dette.

Juleshow, status?

Fin tradisjon. 15 desember.

Forberede valgkomite for årsmøte 2019 (ca mars 2020)

Valgkomite har vært i kontakt med styret og er i gang med sin prosess. De må kontakte hver enkelt.

Jarl Rune, Elin og Maiken er på gjenvalg.

Diverse:

Prøve å få en god rutine på rundballplastikken. Skal forvares så den ikke blåser i vei. Alle har ansvar for å tenke ut en god løsning på dette.

Stallplassen skal være mest mulig ryddig så det ikke oppstår konflikt mellom hest og mennesker. Trygghet i fokus. Oppbevaring av ting bør være bak hallen.

Neste styremøte?

Mandag 13 januar kl 18.00

Bør ha et møte i februar også for å forberede årsmøte. På dette møte må styre ha en fast sak der vi diskuterer ridekurspris, oppstalling motregning av egeninnsats, medlemskontigent. Vedtas på årsmøte.



Styreleder Jarl Rune Kjemperud



Sekretær Åse G Dalmyr